
Protokól Nr 28/2020

z posiedzenia Komisji Statutowej i Pomocy Społecznej Rady Miejskiej w Sępólnie
Krajeńskim w dniu 13 listopada 2020r.

Posiedzenie odbyło się w trybie zdalnym w związku z epidemią COVID - 19.

W posiedzeniu udział wzięli:

Komisja w składzie:

1.
2.
3.
4.
5.

Tobiasz Świniarski - Przewodniczący;
Artur Juhnke - Zastępca Przewodniczacego;
Jadwiga Bukolt - Członek;
An?na Miczko - Członek;
Mateusz Oelberg - Członek

oraz zaproszeni goŚcie:
1. Przewodniczący Rady Miejskiej - Franciszek Lesinski;
2. Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej - Izabela Fróhlke.

Posiedzenie otsvorzył Przewodniczący Komisji Pan Tobiasz Świniarski, który po powitaniu
zebranych zaproponował następujący jego porządek:

1.
2.
3.

4.

5.
6.

Otwarcie posiedzenia i przyje,cie porządku;
Opinia w sprawie propozyc3i stawek podatków i opłat lokalnych na 2021 r;
Opinia w sprawie projektu uchwały dot. przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na
2021r.;
Opinia w sprawie projektu uchwały dot. Gminnego Programu Przeciwdziałania
Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2021- 2024r.;
Zatwierdzenie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji;
Wolne wnioski i zakończenie.

W/w porządek posiedzenia przyjęto jednogłośnie.

Ad.2. Skarbnik Gminy poinfornnowała, że Burmistrz proponuje zwiększenie podatku
od nieruchomości o 4%, pozostawienie podatku od środków transportowych na
poziomie tegorocznym, oraz ustalenie wysokości podatku leśnego i rolnego w
wysokości kwoty przyjętej przez Główny Urząd Statystyczny. Przypomniała, że
podczas posiedzenia Komisji Budżetu i handlu z udziałem [pozostałych radnych
przegłosowano wzrost podatku od środków transportowych o 4%. Nadmieniła, że opłaty
lokalne tj. opłatę parkingową, opłatę targową, oraz opłatę od posiadania psa proponuje
się pozostawiĆ na poziomie tegorocznym.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie zaproponowane
uwzględnieniem wzrostu podatku od środków transportowych o 4%.
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Ad.3. Dyrektor (środka Pomocy Społecznej przedstawiła Komisji projekt uchwały Rady
Miejskiej w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów
Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2021r. (Program stanowi załącznik do
niniejszego protokołu).

Pan Juhnke zapytał czy jest szansa na zorganizowanie festiwalu muzycznego w ramach
programu. Dyrektor OPS odpowiedziała, że tak, jeśli w ramach festiwalu będzie działania
związane z przeciwdziałaniem alkoholizmowi lub narkomanii.
Pani Miczko, zapytała jak podczas pandemii (środek Pomocy Społecznej radzi sobie z
wydawaniem żywności. Dyrektor OPS odpowiedziała, że obecnie nie posiadają żywności
ponieważ została zakończona pierwsza tura, a kolejna żywność pojawi się w drugiej turze w
miesiącu grudniu br. Podkreśliła, że OPS zrobi wszystko, aby ta żywność dotarła do
potrzebujących jeszcze przed świętami. Nadmieniła, że ośrodek otrzymał nowy garaż do
składowania żywności, obecnie jest on na końcu prac remontowych, pozostało wstawienie
bramy garażowej. Poinformowała, że podczas całej pandemii nie było możliwości
odizolowania się od mieszkańców, dodała że były problemy kadrowe, cze;s«: osób była na
kwarantannie, a dwóch pracowników administracyjnych posiadało pozytywne wyniku testu
COVID. Problem pojawia się w usługach opiekuńczych, bo opiekunki też zaczynają chorować.
Wprowadzona została praca dwuzmianowa, co pozwala na prawidłowe funkcjonowanie
ośrodka. Dodała, że jest teraz trudny czas, bo składane są wnioski takie jak 300+, zasiłki
rodzinne, fundusz alimentacyjny. OPS przystąpił do programu senioralnego ogłoszonego przez
ministerstwo, są w tej sprawie rozwieszane informacje, każda osoba samotna, może skorzystać
z takich usług jak zrobienie zakupów, czy załatwienie spraw urzędowych. Wyraziła słowa
uznania dla opiekunek Ośrodka Pomocy Społecznej za nieustanną pracę w terenie i środowisku,
gdzie istnieje możliwość narażenia się na zachorowanie koronawirusem.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie projekt przedstawionej uchwały.

Ad.4. Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej przedstawiła Komisji projekt uchwały Rady
Miejskiej w sprawie Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz
Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2021 - 2024r. (Program stanowi załącznik do
niniejszego protokołu).

Pani Miczko, zapytała czy jest planowany jakiś program dotyczący mieszkania chronionego
przy ul. Krótkiej w Sępólnie Krajeńskim.
Dyrektor OPS powiedziała, że rzeczywiście OPS otrzymał mieszkanie przy ul. Krótkiej.
Przeprowadzony zostanie tam pełny remont mieszkania ze środków pozyskanych z projektów
partnerskich ze Stowarzyszeniem ,,Dorośli Dzieciom?. Nadmieniła, że remont mieszkania i
umeblowanie to oszczędność dla Gminy rzędu 120 - 1 30tys. zł. W ramach projektu zapewnione
jest utrzymanie go mieszkania przez okres 1 roku. Mieszkanie będzie miało charakter
chroniąco-treningowy, przeznaczone do nauki funkcjonowania rodzin w miejscu swojego
zamieszkania.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie projekt przedstawionej uchwały.

Ad.5. Komisja zatwierdziła jednogłośnie protokół ze swojego poprzedniego posiedzenia w
miesiącu październiku br.
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Wobec braku wolnych wniosków, po wyczerpaniu porządku obrad Przewodnicz4cy
zakończył posiedzenie.

:ewodniczący KomĄsji

iasz Świniars
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